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Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd 

 

Agendapunt AGB schepen Delvaux: Vaststelling afsprakennota voor het werken met interne 

kredietaanpassingen binnen het meerjarenplan 2022-2026:   

Het decreet lokaal bestuur legt regels op voor het werken met de budgetten. In beperkte mate kan er 

geschoven worden met budgetten. De gemeenteraad legde in maart 2020 al een nota met afspraken 

hierrond vast. Deze blijken moeilijk werkbaar te zijn en vragen om een bijsturing. Een kredietverschuiving 

moeten soepeler kunnen verlopen en anderzijds toch goed worden bewaakt. Dit punt komt ook nog terug 

op de agenda van de Raad voor Maatschappelijk Welzijn en de Gemeenteraad.  
  

 

Varia/vragenronde:   

Verledding in Tienen: schepen Roovers geeft een stand van zaken.  

Vlaanderen wil een versnelling hoger schakelen: rond zijn tegen 2028 ipv 2030. Oplinter is reeds voor 50% 

gerealiseerd, het centrum van Tienen, Kumtich en Houtem voor 25%. Goetsenhoven en Hakendover voor 

75%. Bost, Oorbeek en Vissenaken moeten nog opgestart worden. Dwz 1 200 vervangingen per jaar in het 

Tiense. Tot nu toe werd er straat per straat gewerkt en één straat kan worden bedeeld door verschillende 

cabine’s. Om er vaart in te brengen gaat Fluvius nu werken per cabine.  

 

Openbare werken: (schepen Roovers): 

-Waterkwaliteit: In Hakendover lozen de huizen aan de Bosschelstraat en Stichting Delacroix hun afvalwater 

nog in de Ranshovenbeek. Het afvalwater wordt opgepompt naar de Sint-Truidensesteenweg en alleen het 

regenwater vloeit nog af naar de Ranshovenbeek. Ook aan de Total (Eliksemstraat) worden nog enkele 

huizen overgekoppeld op de riolering.  

-Waterberging: er komt een buffer aan de Keienpoelweg, waar nu modder en water het fietspad van de St-

Truidensesteenweg oploopt.  

 

Sint-Jorisplein: voor residentie Arcade wordt de wegenis eindelijk aangepakt door de aannemer. We gaan 

niet terug overal asfalt leggen. Hij legt een groen plantvak aan voor het gebouw, zodat er een groene buffer 

is tussen de terrassen en het parkeren. Stad Tienen zorgt voor beplanting en onderhoud. Lang de 



rechterkant als afwerking aan de sorteerstraat en de aansluiting naar het ‘Kabouterpoortje’ komen 

klinkers, zitbanken en een groenscherm achter de huizen van de Broekstraat. Voor de oprit komen 

grasdallen in het verlengde van het plantvak. Daarnaast werkt Interleuven in onze opdracht aan enkele 

ingrepen om het Sint-Jorisplein veiliger en aangenamer te maken in afwachting van verdere 

ontwikkelingsplannen van de site.  

 
Raadslid Defau vraagt wat er afgesproken was rond het weghalen van de chrysanten op het kerkhof. Op de 

stadsbegraafplaats zijn deze pas half januari verwijderd. Tot dan was dit een trieste aanblik. Antwoord: 

voorheen deed Blankedale dit vóór 6 december. Vanaf dit jaar zijn de stadsdiensten zelf verantwoordelijk. 

Er wordt gevraagd wat er misgelopen is.  

Ook ivm hiermee vraagt raadslid Defau om duidelijk te communiceren wie wat doet qua onderhoud aan het 

graf zelf/en het eventueel weghalen van bloemen.  

 

 

De vergadering wordt afgesloten om 21u. 


